

Altkirch, 25<sup>th</sup> of February 2015

### Сертификат поставщика

Настоящим компания WESTRAND INTERNATIONAL подтверждает, что Общество с ограниченной ответственностью "КНТП" (ОГРН 5147746412370 ИНН 7724946155, адрес места нахождения 117403, г. Москва, Востряковский проезд, д. 10Б, стр.2) является единственным официальным поставщиком продукции WESTRAND INTERNATIONAL по нейтрализации запахов (реагенты AIRHITONE, INHITONE и оборудование для распыления) на территории России и стран СНГ.

Реагенты AIRHITONE, INHITONE эксклюзивно производятся WESTRAND INTERNATIONAL по патентованной технологии.

### Certificate supplier

Company WESTRAND INTERNATIONAL hereby confirms that the Limited Liability Company "KNTP" (BIN 5147746412370, INN 7724946155, location address 117403, Moscow, Vostryakovsky proezd 10B, p. 2) is the only official supplier of WESTRAND INTERNATIONAL for neutralizing odors (reagents AIRHITONE, INHITONE and spraying equipment) on the territory of Russia and CIS countries. Reagents AIRHITONE, INHITONE exclusively produced WESTRAND INTERNATIONAL on patented technology.

*A. Boice KASZUK, Geant*

**WESTRAND INTERNATIONAL**  
BP 10055  
68131 ALTKIRCH Cedex - FRANCE  
Tel : +33 (0)3 89 08 88 88  
Fax : +33 (0)3 89 40 29 39  
Email : [info@westrand.com](mailto:info@westrand.com)

*Altkirch,*